



Guam Russian Tour Operators



GUAM VOYAGE

Ms. Natalia Bepalova, General Manager

Telephone: (671) 969-1507

Email: 1atalia@guam-voyage.com

www.guam-voyage.com

“Guam-Voyage” is the first Russian Tour Agency on Guam and the active member of Guam Visitors Bureau. We provide: Hotel Booking, Russian Ground Handling, VIP & Dive Tours; Combined Tours “Japan + Guam”, “Korea + Guam”, “Caroline & Mariana Islands”. Since 2009 we’ve been the ground handler for more than a thousand Russian tourists. We worked hard to gain the reputation of a trusted business partner. Nowadays the largest Tour Agencies from Russian Far East work with Guam Voyage on Guam island destination.

The owner of Guam Voyage is a world famous skydiver, Vasili Mladinov. Six times World Record holder Mr. Vasili has more than 24,000 jumps that make him №1 skydiver in Russia and №4 in World quantitative ratings. On Guam Vasili spends a lot of time with tourists, handling greeting meetings and island tours. Guam Voyage’s GM is Mrs. Natalia Bepalova, in 2003 she graduated from the Moscow State University and worked for 7 years as a head of Media Analysis Dept. of the PR-Agency. Her experience in PR helped Natalia to promote and advertise Guam into the Russian Tour Market. As a result the amount of Russian tourists on Guam increases in geometric progression.

In May 2011 Guam Visitors Bureau showed high appreciation of Guam Voyage promo-activity and nominated the company for “Outstanding contribution to tourism” in Excellence in Tourism Awards.

«Гуам-Вояж» - первый русскоязычный наземный туристический оператор на Гуаме, партнер Государственного Туристического Бюро Гуама. Мы занимаемся: подбором и бронированием отелей на Гуаме; наземным обслуживанием туристов из РФ и СНГ; организацией VIP- и Dive- туров; разработкой комбинированных туров «Япония + Гуам», «Корея + Гуам», «Каролины & Марианы» (о-ва Палау, Трук, Яп). За успешные годы работы, мы приняли более 1000 российских семей на нашем тропическом острове и заслужили репутацию надежного партнера, с которым работает большинство крупных туроператоров Дальнего Востока.

Владелец «Гуам-Вояж» наш прославленный спортсмен, парашютист с мировым именем – Василий Младинов, восьмикратный чемпион СССР, двукратный призер Чемпионатов Мира и участник шести Мировых Рекордов. Василий Младинов занимает I место в России по количеству совершенных прыжков (более 24 000) и входит в пятерку рекордсменов мира в количественном рейтинге. На Гуаме Василий много внимания уделяет непосредственно работе с туристами: проводит приветственные встречи и обзорные экскурсии.

Генеральный директор «Гуам-Вояж» – выпускница факультета журналистики МГУ им. Ломоносова, - Наталья Беспалова. Семилетний опыт работы в PR-агентстве помог Наталье открыть Гуам и для российских туристов, число которых с 2009 г. Увеличивается в геометрической прогрессии.

В мае 2011 г. На церемонии награждения Excellence in Tourism Государственное Туристическое Бюро Гуама высоко оценило успешную и разностороннюю деятельность агентства. «Гуам-Вояж» стал номинантом премии «Лучшее международное PR-движение 2010».

Guam Russian Tour Operators



GUAM TROIKA TOURS

Mrs. Ekaterina Akatieva Sablan, President

Telephone/Fax: (671) 637-2195 | Mobile: (671) 688-8977

Email: akatieva@yahoo.com

www.guam-troika-tours.com

Guam Troika Tours is a Guam based Russian owned tour company and tour agency. The company was established on the premise of providing the best personalized service, experience, and attention to detail. The company was started by Ekaterina Akatieva Sablan, a Russian born resident who has lived on Guam for over 10 years. Ekaterina Sablan has many years of experience working in Guam's tourist industry as a Russian tourist translator in one of the largest hotels on Guam.

Guam Troika Tours offers a complete range of services including hotel arrangements, car rental reservations, group and individual sightseeing tours, tour guide services, and shopping transport. The company also offers a wide range of optional tours including jet skiing, deep sea fishing, diving, hiking, submarine tours and many more activities. The company also offers assistance in the event of medical emergencies.

Guam Тройка Турс – это русское турагентство, находящееся на о. Гуам. Компания была создана для помощи в предоставлении первоклассного сервиса и оказания внимания гостям нашего острова. Компания была организована Екатериной Акатьевой Саблан. Екатерина родилась в России, но на Гуаме прожила более 10 лет. Так же Екатерина знакома и имеет представление об уникальном быте, традициях и самом острове Гуам. Этим багажом знаний мы и хочу поделиться с российскими гостями, приехавшими на остров. Гуам Тройка Турс предлагаем услуги бронирования гостиничных номеров как на короткий, так и на длительный срок, а также оформляем туры по Гуаму, оказываем помощь в организации брони на индивидуальные мероприятия, такие как: аренда машины, поход по магазинам, рыбалка, морские развлечения и многое другое. Приходим на помощь в чрезвычайных ситуациях, связанных со здоровьем, или в других обстоятельствах.

Задача компании

Мы приложим все усилия, чтобы визит наших гостей, остался особенным и незабываемым для всей семьи и чтобы гости и их близкие хотели приехать на Гуам снова и снова.



Guam Russian Tour Operators



RUSSIA GUAM TOURS

Mrs. Rita Jackson, Managing Director

Telephone: (671) 988-1000

Email: rita@russiaguamtours.com

www.russiaguamtours.com

Russia Guam Tours is Guam newest and largest full service tour agency. The principals of the company have brought together 75 years of hotel industry transportation experience in Guam and Saipan. Whether booking rooms, providing ground handling or handling medical issues, RG Tours focus is guest service. RG Tours is ready to provide your guests with the best possible vacation experience available in Guam. We offer a full range of hotel products and services. Founded in February 2012, the company combines extensive hotel expertise, superior transportation experience and optional tour capability. Nobody knows Guam better than we do.

Russia Guam Tours самая новая, но в то же время самая большая компания на Гуаме, которая предоставляет полный сервис для туристов из России. Руководители компании объединили в едино 75 лет опыта в гостиничном и транспортном бизнесе на Гуаме и Сайпане. Бронь ли в гостинице, оказание услуг туристам на месте или решение медицинских вопросов Russia Guam Tours концентрирует свое внимание на качественном обслуживании туристов. Основанная в январе 2012 года, Russia Guam Tours поможет туристам провести незабываемый отпуск и оставить наилучшие воспоминания об отдыхе. Никто не знает Гуам лучше, чем мы!



EDGE REALTY

Mr. Alfredo Bustamante, CEO/Principal Broker

Telephone: (671) 646-3343/(671)649-3343

www.edgerealtyguam.com

Edge Realty is owned and directed by Alfredo Bustamante (CEO/Principal Broker). Alfredo Bustamante has over 15 years of combined experience and involvement on the real estate & banking industry. EDGE REALTY is a full service one stop real estate firm that have the ability to provide other services within the same company to provide and facilitate more options and services to our clients through our sister company Consulting For Guam.

